
 

Referat 
D 9.5.2023 kl. 19.15-21.00     
Forældrerepræsentanter: 

Kristian Kjær Søgaard, Søren Askær Høeg, Mona Meldgaard Kristensen, Maja Hjort 

Pedersen og Anne Frisk. 

Medarbejderrepræsentanter: Lars Strandhave  

Ledelsen: Annette Hald  

 

Afbud: Maja Hjort Pedersen. 

DAGSORDEN 

 

Uddybelse af punktet /  

REFERAT OG BESLUTNING 

ANSVARLIG 

   

1. Godkendelse af 

dagsorden. 

Valg af ordstyrer og 

referent 

 

Godkendelse af referat 

fra sidste møde 

 

Ordstyrer: Kristian.  

Referent: Mona 

 

 

 

Referatet godkendt og underskrevet 

 

2. Orienteringspunkt: 

Formand: 

Forældrerepræsentanter: 

Leder: 

Medarbejderrepræsentant 

Et gensidigt orienteringspunkt 

Formand: Ingen bemærkninger 

Forældrerepræsentanter: Ingen bemærkninger 

Leder: Mathias, pædagog, er blevet ansat i 

den sidste del af Birgittes barsel. 

Medarbejderrepræsentanter: Ingen 

bemærkninger 

 

3. Mødet d. 13-6 for alle 

bestyrelse 

Forberedelse af oplæg til mødet d. 13-6. 

(Invitation udsendt tidligere)  

Mona fremlægger hvad vi har arbejdet med, 

evt. suppleret af Lars/Anette lidt på skift. Der 

tages udgangspunkt i det tidligere udfyldte 

skema til handling og i forberedelsen til mødet 

d. 9-5 med politikkerne. 

 

Evt. revidering af vores 

kommunikationsstrategi? 

(Medsendes som bilag) 

Skal vi have formuleret nye principper omkring 

institution og hjem samarbejde? Vi læser den 

nuværende Kommunikationsstrategi (som er 

udarbejdet af en tidligere bestyrelse og 

personalegruppen) inden mødet d. 13/6 og 

tager det med som bilag. Evt. kan vi lave nogle 

få vigtige punkter som principper.  

 

Forberedelse til Børne-OL d. 7-6 kl. 16.00-

18.00 > Hvem gør hvad? 

(Invitation er uddelt)  

 



 

Børnene laver selv en medalje, som de får 

udleveret til sidst efter gennemførte OL-

dicipliner       

Der bliver lavet forskellige aktiviteter og Anne 

laver en kort beskrivelse, som vi laminerer og 

sætter ved hver aktivitet. Idéer til aktiviteter 

rundsendes i den kommende tid internt i 

bestyrelsen. Alt gøres klar på forhånd, så det 

er nemt at sætte op den pågældende dag, 

hvor vi mødes kl. 15. Personalet må meget 

gerne deltage, men det er ikke et krav, og de 

der deltager, får timer for det.  

Børnene inddrages i madlavningen til d. 7-6.  

4. Bestyrelsens 

underudvalg 

Festudvalg: 

Skal der være sommerfest til efteråret som 

sidste år? Og hvis, hvornår og med hvilket 

tema?   

Vi laver en sommerfest igen i år, og med 

samme tema: Høst. Der planlægges en 

bondegårdstur i tiden op til og der er bl.a. 

mulighed for at besøge en gård med øko-

grise. 

Vi forsøger os med datoen fredag d. 8. 

september. Vi genbruger indbydelsen fra 

sidste år, som Mona retter til.  

Når datoen er endelig fastsat, skriver Annette 

den på AULA. Selve invitationen kommer ud 

lige efter sommerferien.  

 

5. Møde med Børne og 

Familie Udvalget 

Opfølgning på dagens besøg af Børne og 

Familieudvalget.  

Det var et meget positivt møde og politikkerne 

var meget positive over vores børnehave og 

for bestyrelsens indsats. Der var stor 

lydhørhed over for og stor anerkendelse af det 

store arbejde, vi laver som bestyrelse.  

 

6. Revidering af årsplan for 

det kommende år 

Revidering af forslag til mødedatoer og div. 

indhold på de kommende bestyrelsesmøder.  

Der er ganske få dato-ændringer og den 

reviderede plan sendes ud sammen med 

referatet.  

 

7. Evt. Evt.? 

Grundlovsdag er en lukkedag uden mulighed 

for alternativ pasning.  

Dagen efter Kristi Himmelfartsdag er også en 

lukkedag, men her er der mulighed for 

alternativ pasning ved behov. Der er ingen 

børn fra vores børnehave, som i år skal i 

alternativ pasning i Billund denne dag.   

 



 

Spørgsmål om der er en særlig grund til at der 

ved fødselsdage deles ud til alle børn i alle tre 

spisegrupper hos Raketterne, fremfor den 

enkelte spisegruppe. Svaret er, at fødselsdage 

bliver holdt fælles for alle Raketter, da det er 

én stor gruppe. Annette og Lars vil i 

personalegruppen gendrøfte fødselsdage 

generelt ud fra betragtningen om, om der 

bliver set med for stor selvfølgelighed på det at 

børnene medbringe noget; altså sætter vi 

nogle familier i et ikke tilsigtet 

forventningspres? Der skal jo slet ikke gå 

konkurrence i indhold og mængde; det er det 

særlig individuelle ved barnets egen dag som 

er i fokus.  

 


